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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 18. APRIL 2024 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30-20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-23-553900 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Carina Kirkegaard Stæhr, Bente Wain, 
Birte Ahrensberg, Brian Bisgaard, Didde Minja Børling, 
Louise Nymark Junker, Peter Lund, Louise Arndtsen, 
Ingelise Andersen, Mads Søborg, Emilie Dannef, Tobias 
Ourø Vestergaard, Gitte Dahl Hansen, Annette Gottlieb 
 

 

AFBUD: Birthe Ahrensberg, Brian Bisgaard  

MØDENR.: 8/2023-2024  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Bente Wain. 
 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Punkt 5 udgik. Det er ikke aktuelt i indeværende skoleår. 
 
 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Eleverne er i gang med at bruge de sidste penge fra moderniserings-/trivselspuljen til indkøb af møbler til 
mellemtrinnet/udskolingen. 
 
Elevrådet har deltaget i en online workshop vedr. undervisningsmiljø afholdt af DCUM.  
 
Der har været et ønske om, at elevrådet skrev referater fra elevrådsmøderne i en blog. Der er desværre 
ingen elevrådsrepræsentanter, der har ønsket at stå for dette. 
 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

I sidste uge (uge 15) var der FUN-uge med Miniby som overordnet tema. Der var blevet lyttet til elevernes 
ønske om at kunne være på flere værksteder i løbet af ugen. Vi oplevede igennem ugen og ved åbent 
hus-arrangementet, at der var rigtig god stemning, og det er helt fantastisk, hvad der blev produceret og 
stablet på benene i løbet af ugen af lærerne, pædagogerne og eleverne. 
 
8. årgang har terminsprøver i uge 16, og i uge 17 er de afsted på introdage. Der starter ligeledes 
valgfagseksamener fra i morgen den 19. april. 
 
6. årgang har haft besøg af politiet, som holdt oplæg om den ”Sikre side”, som omhandler deling af billeder 
og videoer. Det er et tilbud til 4., 6. og 7. klasse. 
 
Vi talte sidst om talentstrategien og behovet for at uddanne en lærer. Vi har ligeledes en lærer under 
uddannelse til bevægelsesvejleder. Den pågældende lærer er også en del af udvalget, der arbejder med 
en bevægelsesstrategi for kommunen. 
 
Elevtrivselsmålingen er kommet, og den tager vi fat på i den kommende tid. 

 
 

REFERAT 
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4. Nyt fra SFO (O) 

Der er i år tilmeldt 26 til koloni.  
 
De første heldagsbørn starter op i næste, uge 17. Det betyder, at skolepædagog-ressourcen i skolen 
bliver reduceret frem til sommerferien. De sidste overleveringer er i gang fra børnehaverne. 
 

 
5. Høringssvar vedr. det kommunale budget (B).  

Udgik.  
 
 

6. Anbefalinger om skærmbrug på folkeskoleområdet (D) 

Anbefalinger om skærmbrug har været drøftet i lokal MED, hvor det blev aftalt at nedsætte en 
arbejdsgruppe bestående af medlemmer fra skolens tre faser, SFO, klub og elevråd. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at deltage i denne arbejdsgruppe fra start med en forældrerepræsentant fra 
indskoling/mellemtrin og en forældrerepræsentant fra udskolingen.   
 
Punktet sættes på igen til næste skolebestyrelsesmøde, og anbefalinger fra UVM udsendes i 
dagsordenen.  
 
 

7. Status fra valgmødet den 16. april 2024 (O) 

Der kom en forælder til valgmødet, som også ønskede at stille op.  
 
For at tiltrække flere kandidater til skolebestyrelsen vil skolebestyrelsen ud over AULA-opslag, stå 
sammen med skolelederen i skolens centralrum nogle morgener i træk for at reklamere for valget og tale 
med evt. interesserede forældre.  

 
 

8. Nyt fra Børne- og skoleudvalget (O) 

Udvalget har drøftet undervisningsmiljøvurderingerne, og Nordregårdsskolen er rigtig godt med og er i 
gang med de kommende tiltag, som er lagt på skolens hjemmeside. 
 
Der er landet en Ungeprofil-rapport og en Sundhedsprofil-rapport for Tårnby Kommune, som udvalget 
kigger nærmere på. I Sundhedsrapporten kan det bl.a. læses, at der er udfordringer med manglende søvn 
blandt de unge. Der er behov for forældreinformation om dette.  
 
Mange forstyrres af deres mobiltelefoner om natten. Der er et højt forbrug af tobak blandt de unge i 
kommunen, dog ligger alkoholforbruget lavere end de kommuner, vi sammenligner os med. Det er positivt, 
at mange unge i kommunen dyrker idræt.  
 
Afpresning på nettet er et stigende problem, og det er ofte piger, der udsættes for dette. 
 
Ferieplan er sendt i høring hos skolebestyrelsen. Den kommer på til næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Der arbejdes i samarbejde med DGI om at få flere til at dyrke motion og få flere frivillige. 
 
Talentstrategien vil blive taget op ved næste udvalgsmøde, og der er et ønske om at se på kommunens 
ordblindestrategi igen. 
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9. Eventuelt 

Der kom et spørgsmål vedr. Oasen i forhold til, om strukturen ændres i indeværende skoleår. Det gør den 
ikke.   
 
 

10. Underskrivelse af referat 

 
11. Personsager (O) 
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